
El Consell de Formentera trasllada la seva preocupació al Govern Balear sobre la realització de "party boats"
dilluns, 15 d'abril de 2013 14:30

La consellera de Turisme, Comerç i Mobilitat del Consell Insular de Formentera, Alejandra
Ferrer, s'ha dirigit al director general de Ports i Aeroports del Govern Balear, Antonio Deudero,
amb motiu de les festes en catamarans que es realitzen de forma continuada al nostre litoral
durant l'estiu.

  

Tenint en compte els esdeveniments que es van produir en la temporada estival 2012, amb la
mort d'un jove austríac i diversos casos de coma etílic, des de la institució insular volem
transmetre la nostra profunda preocupació pel que fa a aquest tema, a més transmetre
novament les queixes i instàncies que ens han traslladat residents de Formentera pel que fa a
la imatge i la contaminació acústica que produeixen aquestes excursions provinents d'Eivissa.

  

D'altra banda, moltes de les embarcacions dedicades a realitzar excursions a Formentera
incompleixen les normes de seguretat marítima en no disposar de salvavides per a tots els
embarcats i sobrepassen l'aforament permès, realitzant a més en alguns casos els serveis de
línia regular sense disposar dels permisos i autoritzacions necessàries.

  

Així mateix, cal dir que la competència com a Consell Insular de Formentera és molt limitada en
aquest àmbit, quedant reduïda al control dels nostres zeladors de medi ambient i els socorristes
de la platja en els límits establerts de 200 metres mar endins (zona de bany). Vist que les
embarcacions en qüestió es troben a l'exterior de la zona de bany, fa difícil la intervenció del
personal del Consell, a banda que aquestes excursions es produeixen sempre dins de la zona
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de parc natural, incomplint el Pla Rector d'Usos i Gestió del mateix, ja que les úniques
excursions permeses són de caràcter naturalista.

  

Vist tot l'anterior i la importància que tenen tots aquests fets per a la imatge turística de
Formentera, per a la seguretat dels turistes que realitzen aquest tipus d'excursions i la
tranquil·litat d'aquells que gaudeixen de la nostra illa en les seves vacances, des del Consell de
Formentera volem sol·licitar informació sobre la mesures de control i inspecció que tenen
previstes des del Govern Balear per acabar amb aquest tipus d'activitats en zones protegides i
en general prop de les nostres platges per evitar que es produeixin més successos lamentables
com els ja esdevinguts.
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